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SLOVENSKO: Na pozíciu eurokomisára vláda navrhne Maroša Šefčoviča, ktorý je
momentálne podpredsedom Európskej komisie. Uviedol to predseda vlády Robert Fico
(Smer-SD) po skončení samitu EÚ v Bruseli. Ako premiér zdôraznil, pozíciu podpredsedu
Európskej komisie zastáva „absolútne fundovaný a medzinárodne uznávaný
človek“. „Šefčoviča požiadajú o spoluprácu vždy vtedy, keď sú ťažké testy, akým bol
napríklad brexit,“ vyhlásil Fico a dodal, že Šefčovič v súčasnosti pracuje na zelenej dohode
a má veľké povinnosti v súvislosti s energiami. „Dá sa predpokladať, že jeho postavenie v
Európskej komisii je tak silné, že pokiaľ by pokračoval ďalej, tak dostane pozíciu, ktorú by
nezískal nikto iný zo Slovenska,“ uzavrel Fico.

 

Dvojakú kvalitu potravín je podľa Fica potrebné sledovať, v prípade nedostatočnej legislatívy požiada
o revíziu

BRATISLAVA 19. apríla (SITA) – Dvojakej kvalite potravín by sa mala venovať náležitá pozornosť. Po
mimoriadnom zasadnutí Európskej rady v Bruseli to skonštatoval slovenský premiér Robert Fico
(Smer-SD). „Nemôžeme dovoliť, aby sme na vnútornom trhu EÚ vytvárali dvojaké
štandardy,“ vyhlásil po skončení samitu Fico. Dodal, že uplatňovanie aktuálne platnej smernice o
nekalých obchodných praktikách je potrebné pozorne sledovať. „Ak sa ukáže, že existujúca
legislatíva je nedostatočná, požiadame o predloženie nového alebo o revíziu existujúceho
legislatívneho návrhu,“ doplnil slovenský premiér.

Lídri sa na stretnutí v Bruseli zaoberali aj otázkou únie kapitálových trhov. „Musím priznať, že
viaceré členské štáty nás tlačili do postupnej harmonizácie dane z príjmov právnických osôb.
Zachovanie suverenity v tejto kľúčovej politike je však pre nás zásadné,“ povedal Fico. Tlak na
harmonizáciu daní predseda vlády SR odmieta. Podľa jeho slov je totiž daňová politika kompetenciou
národných štátov a má ňou zostať aj naďalej.

Európska únia už dlhodobo bojuje s nedostatkom či výpadkami liekov na trhu. Dôvodom je paralelný
export liekov z krajín, v ktorých sú ich ceny nižšie. „Do záverov prijatých na samite sa nám podarilo
dostať odkaz na transparentnosť dodávateľských reťazcov, čo môže zabrániť bezbrehému
obchodovaniu na úkor našich pacientov,“ uviedol Fico.
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